
De gemeenteraad van Bergen op Zoom 

t.a.v de griffier 

Jacob Obrechtlaan 4 

4611 AR Bergen op Zoom 

 

Jeugdraad Bergen op Zoom 

t.a.v. Wies van Loon 

Verkouterenstraat 1 

4661 DS Halsteren 

 

Bergen op Zoom, 15 mei 2018 

 

Betreft: advies EHBO op ‘t voortgezet onderwijs 

 

Geachte leden van de gemeenteraad, 

 

Onze gemeente is wat ons betreft goed voorbereid op een noodsituatie; klein dan wel groot. 

Denk aan AED’s of aan noodplannen door de Bergse brandweer. 

 

Wij zien als Jeugdraad wel gaten in de kennis die de volgende generatie Bergenaren heeft 

van wat te doen in een situatie waarbij de directe omgeving hulp behoeft. In aanloop naar dit 

advies is door ex-lid Aaron van Gent (die we toch wel even willen vermelden wegens zijn 

grote bijdrage aan dit advies) eind vorig jaar feedback gevraagd aan verschillende scholen: 

het Roncalli, het Aventurijncollege en ‘t Mollerlyceum, en aan Yusuf Kaplan als voorzitter 

van ‘t Bergse Rode Kruis. Deze mails vindt u ter informatie in een speciale bijlage. 

 

Het is van belang dat ieder kind op de middelbare school enige vorm van EHBO heeft voor 

de acute zorg van naasten of andere. Vooral tijdens grote evenementen zoals de 

krabbenfoor en de vastenavend heeft het rode kruis zijn handen vol. De vrijwilligers van het 

rode kruis zetten zich vol overgaven in voor een veilig en leutig verloop. Echte heeft het rode 

kruis zo zijn grenzen: het kampt met een tekort aan vrijwilligers. 

 

In deze tijd waar alles opgezocht kan worden op de telefoon lijkt EHBO als kennis steeds 

minder belangrijk te worden. Echter zijn de eerste minuten waarin hulp verleent kan worden 

van levensbelang en gaan hierdoor essentiële seconden verloren. Daarnaast is het nog 

maar de vraag of jongeren zo adequaat kunnen handelen als zij niet voorbereid zijn. Een 

veel voorkomende reactie is de telefoon te pakken en te filmen.  

 

Uit rondgang langs de scholen blijkt dat zij open staan voor het idee van EHBO in het 

middelbaar onderwijs maar dat dit moeilijk te combineren is met het curriculum. Het gebrek 

aan lesstof wordt tevens opgegeven als een reden voor het gebrek aan EHBO op het 

onderwijs.  

De jeugdraad denkt graag mee en ziet een mogelijkheden via maatschappelijke stages of 

via andere ontwikkeltrajecten die scholen aanbieden.  

  

 

 



Wij vinden het onverstandig dat jongvolwassenen geen ervaring hebben met EHBO terwijl zij 

hier wel te maken mee gaan krijgen. Daarom vraagt de jeugdraad aan de wethouder om te 

samen met het rode kruis en de scholengemeenschap de mogelijkheden van EHBO op het 

middelbaar onderwijs te onderzoeken. 

 

Want EHBO-lessen op middelbare scholen, daar red je levens mee! 

 

Met vriendelijke groet,  

namens de Jeugdraad Bergen op Zoom, 

 

Thom Wuijts 

Opsteller advies 

 

Rick van den Burgt 

Opsteller advies 

 

Wies van Loon 

Opsteller advies 

 

Pol Koopman,  

Voorzitter 

 

 


